
 

Interpellation till regionrådet Nils-Olov Lindfors om avskaffandet av fleråriga beslut om 

föreningsstöd för mindre föreningar 

 

Regionala utvecklingsnämnden, RUN, beslutade vid sitt sammanträde 28 maj 2019 att riva upp 

besluten för föreningar med lägre föreningsstöd från Region Norrbotten om att de har fått fleråriga 

beslut och inte behövt söka varje år. 

Tidigare har just de mindre föreningarna inte ansetts behöva söka varje år eftersom de har en ganska 

stabil verksamhet över tid och den administrativa insatsen/tiden för att söka pengar varje år har inte 

bedömts stå i proportion till den verksamhet de faktiskt utöver. 

I och med RUN:s beslut behöver de nu se över sina rutiner och ägna mer tid åt ansökningsförfarande 

istället för åt sin egentliga verksamhet. 

 

Jag ställer därför följande frågor till regionrådet Nils-Olov Lindfors: 

-Är det rimligt att föreningar med mindre regionalt föreningsstöd skall ägna tre till fyra gånger så 

mycket tid åt att söka föreningsstöd jämfört med tidigare? 

-Vore det inte bättre om de fick ägna den tiden åt sin egentliga verksamhet istället? 

 

Glenn Berggård 

Oppositionsråd (V) 


